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     Fråga 
 
 
Kommunfullmäktige 16 april 2015 

 

Fråga till Ulrica Riis-Pedersen (C), ordförande i beredningen för 
medborgardialog och mångfald 
 
I veckans Mitt i Tyresö kan vi läsa om polisernas kritik till flytt av polisens lokaler i 
Tyresö. Det finns en oro för att mer arbetstid kommer att gå till resor till och från 
Nacka och Tyresö, att kontakten mellan polis och allmänheten kommer att försämras, 
samt att lokalkännedomen kommer att försämras på sikt. Även kommunens 
brottsförebyggare känner oro för att det brottsförebyggande arbetet blir lidande.  
 
Att närpolisstationen i Tyresö ska stängas har varit känt, men inte att flytten skulle ske 
så snart. Med tanke på att en av polisens viktigaste uppgifter är att ha en god dialog 
med människorna för att förhindra brott, så är detta mycket olyckligt. När lokalkontoret 
försvinner så försvåras arbetet givetvis. 
 
Flera av dessa frågor ryms inom Tyresö kommuns beredning för mångfald och dialog, 
bl.a. medborgardialog, medborgarservice, inflytande, demokrati och folkhälsa.  
 
När jag tänker på att centerpartiet också hade, som en av sina viktigaste valfrågor att 
Tyresö skulle ha en polisstation öppet 24 timmar om dygnet, så undrar jag vad som 
gjorts för att förhindra nedläggningen av närpolisstationen och flytten i Tyresö?  
 
I centerpartiets valbudskap för 2014 står:  
”Dygnet runt bemannad polisstation i Tyresö med poliser som dagtid patrullerar i 
centrum är vad Tyresöcentern arbetar för. Det ska vara lätt för allmänheten att 
kontakta polisen i alla ärenden.” 
 
 
Min fråga till Ulrica Riis-Pedersen är: 

Har ni ansvariga politiker och du som ordförande och centerpartist gjort allt ni kan för 
att undvika detta scenario som beskrivs ovan? Känner du också oro inför denna flytt?  
 

 

För Miljöpartiet de gröna i Tyresö 

 

 

 

 

Rickard Svensson 


